
Zápis z jednání územní skupiny č. 11 

Datum konání: 6. 3. 2024 od 17:30 

Místo konání: Klub důchodců , Rudolfovská 352/154, České Budějovice 

Přítomni (dle prezenční listiny):   
Jindrová Zuzana, Kutheilová Stanislava, Machová Tereza, Maňhalová Jitka, Pavliš Josef, Souček 
Oldřich, Štěch Jiří, Zwiefelhofer Alois 

Nepřítomni: Říha Petr, Vandasová Pavla  

Omluveni: Kroufková Milena, Říhová Petra, Semančíková Eva, Klimeš Radek, Hessová Lenka 

Host: Ing. Jaroslav Mráz – vedoucí odboru dopravy a silničního hospodářství 
__________________________________________________________________________________ 

Úvod:  
Schůzi zahájila předsedkyně ÚzS 11 Zuzana Jindrová a přivítala hosta – pana Jaroslava Mráze.  
 
Host pan ing. Jaroslav Mráz:  
Informace a odpovědi na dotazy k zaslaným podnětům od ÚzS 11: 
 

1) Měření a signalizace rychlosti 
- s úsekovým nebo radarovým měřením rychlosti v ulici Rudolfovská (v úseku od ulice U Pily až 

k Okružní) se aktuálně neuvažuje 
- umístění ukazatele okamžité rychlosti vozidel na Rudolfovské mezi ulicí U Pily a zastávkou 

MHD Nové Vráto-U Pily je možné, doporučeno podat žádost o zřízení ukazatele na Magistrát 
města ČB  

 
2) Přechody 
Zřízení nových přechodů podléhá přísným technickým předpisům (max. 8 metrů délka, ostrůvky, 
nasvícení, upravení pro nevidomé, rozhledy, atd.)  
Ulice U Pily 

- dle normy ČSN 73 6110 se nutnost vybudování přechodu řídí podle počtu chodců a vozidel 
v obou směrech ve špičkové hodině (viz příloha č. 1) 

- ulice u Pily spadá do oblasti, kde podle normy nejsou nutná opatření v podobě přechodu 
Ulice Hlinská a Rudolfovská (u zastávky MHD Rozcestí Hlinsko) 

- u zastávky MHD "Rozcestí Hlinsko" a u firmy Mektec – značný pohyb osob v době začátků a 
konců pracovních směn ve firmě Mektec 

- přechody v této oblasti je nutno řešit komplexně s budoucí křižovatkou, do které bude ústit 
propojka Vrbenská/Rudolfovská a s propojkou Hraniční/Hlinská 

- ulice Hlinská a část ulice Rudolfovská (od křižovatky s ulicí Hlinskou směrem ke křižovatce 
s Okružní a výše) jsou v majetku Jihočeského kraje 

- doporučeno prověřit investice do Rudolfovské ulice na odboru dopravy a silničního 
hospodářství Jihočeského kraje (JUDr. Andrea Tetourová) 

Ulice Rudolfovská u zastávek MHD Nové Vráto 
- zde je přechod vybudovaný, ale nebezpečný (ve směru do města je nájezd do odbočovacích 

pruhu do Belisu a na Okružní, ve směru na Rudolfov stojí na přechodu autobus) 
- přislíbeno prověření možností řešení na odboru dopravy – vytvoření ostrůvku, posun zastávky 

MHD  



3) Jednosměrné ulice a omezení vjezdu  nad 3,5 t 
Jaké jsou možnosti zřízení jednosměrné ulice - např. B. Martinů a M. Svobodové (obousměrný 
provoz, obousměrné parkování), očekává se zvýšený provoz z budoucí propojky Hlinská/Hraniční. Lze 
omezit vjezd nad 3,5 t v nově budované propojce Hlinská/Hraniční? Omezení vjezdu nad 3,5 tuny je 
v některých ulících (B.Martinů, M.Svobodové, Vřesová). Do některých ulic je vjezd omezen 3,5t a 
někde 6t, někde pouze zákaz zastavení nákladních automobilů. Výjezdy z bočních ulic na ulici 
Rudolfovská – nedodrženy rozhledové trojúhelníky. 

- na celé uzemí se musí zpracovat projekt včetně značení, event. vhodných stavebních úprav 
(technicky nemožné poté parkovat v úhlech rozhledu) -  vhodné řešit v koordinaci 
s propojkou Hlinská/Hraniční 
 

4) MHD 
Stávající jízdní řády MHD linky č. 1, 14, 18 ukazují, že ve stejný čas jedou 2 spoje, v některých případech 
dokonce všechny 3 spoje najednou 

- prověřeno u Dopravního podniku – dojde k posunu odjezdů linky č. 14 oproti lince 1 a 18 o 
cca 3-4 minuty (viz příloha č. 2) 

 
5) Cyklostezky, cyklotrasy 
Jaká je možnost zřízení cyklopruhu v ulici Rudolfovská – místa, která jsou za krajnicí a v současnosti 
se využívají k parkování 

- doporučeno podat žádost na odbor dopravy s argumentací (v místech není potřeba 
parkování občanů, nepříjemný kopeček kolem Střední zemědělské školy, horizont apod.) 
 

6) Propojovací komunikace městských částí Nové Vráto a Suché Vrbné 
Hlinská-Hraniční 

- v projektu se počítá s chodníkem a cyklisty 
- Liniový park je v souvislosti s propojkou Hlinská/Hraniční uvažován  
- součástí propojky je i komunikace, která zajistí náhradní přístup k některým pozemkům 

(náhled projektu je možný u předsedkyně ÚzS 11) 
Vrbenská-Rudolfovská 

- v projektu se počítá s obousměrnou komunikací včetně chodníků 
- cyklotrasa zůstane zachovaná 
- řeší se napojení na ulici Rudolfovskou  

 
7) Vlečka 

- každá vlečka má svého vlastníka, který zodpovídá za stav vlečky i silničního přejezdu na vlečce 
(seznam vleček v Českých Budějovicích – viz příloha č. 3) 

- vlastník vlečky může podat žádost o zrušení dráhy na Drážní úřad Plzeň (již není potřeba 
provozovat vlečku) – fyzicky nedojde ale k odstranění – poté o přejezdy pečuje správce 
komunikace (odbor dopravy a silničního hospodářství) 
 

8) Přejmenování ulic 
Podnět od občanů Husovy kolonie - pojmenování ulice od mostu přes ul. G.Píky směrem k vysílači „U 
Vysílače“ 

- doporučeno podat žádost na paní primátorku přes podatelnu (DS, osobně, poštou) žádost, 
mapka s vyznačením požadované změny a zdůvodnění, paní primátorka předá na projednání 
do pracovní skupiny na ULICE 



Organizace ÚzS 11: 

Pokud se člen územní skupiny nebude moci zúčastnit jednání ÚzS – omluví svou neúčast nejpozději 
před začátkem jednání mailem, telefonicky, SMS. 

 

Získaná vyjádření k podnětům z předchozích jednání ÚzS 11: 

1) nadměrné osvětlení auto ESA 
- podán podnět na Krajskou hygienickou stanici 
- v ČR není legislativně řešen světelný smog 
- není v kompetenci KHS, doporučeno podat námitku u příslušného stavebního úřadu nebo 

využít veřejného ochránce práv či soudní řízení 
- paní Machová navrhla k tématu osobní návštěvu v Auto ESA  

 
2) rozvoz odpadů D2D v oblasti Husova kolonie/Nové Vráto 
- termín zavedení prověřen u pana Braného FCC 
- potvrzený předběžný termín – červen 2024, v průběhu dubna bude další aktualizace 

 
3) Stav výkupu pozemků č. 1262 za ZŠ a MŠ T.G.Masaryka 
- kontaktován JUDr. Ing. Tomáš Bouzek (náměstek pro oblasti majetek, památková péče a 

veřejné zakázky) 
- majiteli pozemku byla nabídnuta cena, majitel s cenou nesouhlasí, majitel byl vyzván, aby 

předložil svůj návrh ceny 
 
Informace z Územní komise: 

- participativní rozpočet 2024 -  doporučeno přihlašovat projekty 
- celostátní akce Ukliďme Česko – motivační odměna účastníkům v řešení ÚK 

 
Diskuse, různé: 

1) Aktivity ÚzS 11 
- navrženo zpracování do přehledné tabulky (aktivita, stav, výsledek, další kroky apod.) 
- do příštího jednání ÚzS návrh tabulky připraví Zuzana Jindrová 

 
2) Nezpracovaná témata z předchozích jednání ÚzS 
- paní předsedkyně prošla všechny předchozí zápisy a informovala o tématech/úkolech, které 

jsou stále otevřené – vše bude zpracované do tabulky ÚzS 11 
 

3) Další jednání ÚzS 11 proběhne 1. týden v dubnu (3.4.2024 nebo 4.4.2024) – půjde o společné 
jednání „zanádražních“ územních skupin (skupina č. 6 – Suché Vrbné, skupina č. 7 – Nemanice, 
skupina č. 9 – Mladé/Nové Hodějovice a skupina č. 11 – Nové Vráto, Husova kolonie). 
Pozvánka s programem bude zaslaná nejpozději týden před konáním.  

 

V Českých Budějovicích 8.3.2024 

Zapsala: Zuzana Jindrová 

Ověřila: Tereza Machová 



Příloha č. 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č. 2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č. 3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


